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Kære bestyrelse for Realskolens venner 

Hermed indkaldes til bestyrelsesmøde på skolens lærerværelse 

Onsdag d. 8. november 2023 kl. 17.30 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat fra generalforsamlingen den 7. september samt 
bestyrelsesmødet den 31. august 2023. 

2. Hvordan øger vi kendskabet til Realskolens Venner? 
3. Balance pr. 30. oktober 2023. 
4. Donationer siden sidste møde. 

a. Motionsdagen 
b. Oplæg v Extramor 
c. Projekt “Let Rumpen” 

5. Indkomne ansøgninger. 
6. Næste møde. 
7. Evt.  

 

Randers den 30. oktober 2023                      

Med venlig hilsen 
Hans Myhrmann/Stine Willemoes Kondrup 
Skolebestyrer      Formand 

 

1. Referat fra Generalforsamling godkendt og underskrevet 
2. Bestyrelsen drøftede muligheden for at udbrede kendskabet til foreningen og 

de mange gode formål, som foreningen bidrager til. Følgende blev drøftet: 
- Paddelarrangement 
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- Nyhedsbrev, formidling via SOME 
- Gammel elevfest 
- Barometer over støttekroner / synlighed om uddelte kroner 
- Rejselegat 
 
Bestyrelsen vurderer, at det vil give begrænset udbytte at skrive nyhedsbreve. 
Men man kan overveje en SOME tilgang, hvor billeder bliver det bærende. Fx 
ved at ansøgerne selv er ansvarlige for at producere nyheden. Bestyrelsen vil 
fremadrettet være mere opsøgende for at få billeder og tekstindhold fra 
ansøgerne. Bestyrelsen sikrer link til LinkedIn fra web. 
 
Gammel elevfest har bestyrelsen besluttet ikke at arbejde videre med, da 
opgaven vil være uforholdsmæssig stor ift. den gevinst vi fik fra tidligere 
gammel-elevfest. 
 
Bestyrelsen ønsker fremadrettet at arbejde med en model for, hvordan vi kan 
synliggøre de projekter og initiativer vi støtter. Fx ved et barometer eller 
kvartalsmæssig annoncering af støttede projekter. 
 
Rejselegat / studielegater: Bestyrelsen arbejder videre med mulighederne for 
at oprette legater, som kan søges af Vennernes medlemsfamilier. 
 
Paddelarrangement: Bestyrelsen vil fortsætte planlægningen af 
paddelarrangement - formentligt for byens erhvervsdrivende. Forventeligt 
afholdt foråret 2024. 

3. Balance pr. 30. oktober blev gennemgået og godkendt. 
4. Godkendte ansøgninger siden sidste møde er gennemgået. 
5. Bestyrelsen har modtaget yderligere 2 ansøgninger. Ansøgningerne vedrører 

begge spændende, faglige klassearrangementer. Bestyrelsen godkender 
begge ansøgninger. Bestyrelsen drøftede igen, at alle ansøgere skal have en 
klar opfordring til, at de leverer billeder og fortælling fra oplevelsen, som må 
offentliggøres på Vennernes LinkedIn-profil og den fælles Facebook-side. 
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6. Næste møde: Tirsdag d. 30. januar 2024, klokken 17.30.  
Det primære formål med mødet er planlægning af forårets 
paddelarrangement. 

7. Intet under eventuelt. 

 

 

 
Søren Larsen     Mathias Dahl 

________________    __________________ 

 

Lisa Lewis Bang    Christian Adriansen 

________________    ___________________ 

 

Stine Willemoes Kondrup     

________________      

 


